
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
 

HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT 

2 personen 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

3 dagen, van 5 tot en met 7 juni 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS? 

Dit was de derde projectvergadering van het Com.unity.Lan Urbactproject waarin we kennis uitwisselen en 
werken aan een Europees instrument voor participatie rondom de energietransitie.  
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

Op 6 juni hebben we de dag doorgebracht op een vergaderlocatie in Vestbyen, gedurende deze dag werden er 
vooral presentaties gegeven en aan het einde van de middag hebben we kort even een locatie bezocht van een 
project voor gebiedsontwikkeling (Spritten, oude distilleerderij) waar wonen en recreëren centraal staat en 
waar klimaatadaptatie – gezien de ligging langs het water – een belangrijke rol speelt. ’s Avonds bezochten we 
een overleg van de Samråd (co-council) in Vejgaard. Op 7 juni is gewerkt aan het Haagse model en dit steeds in 
sessies teruggelegd aan de partners (en andersom voor feedback). 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING) 

Naast de partners van het Urbactproject hebben we ook gesproken met: 
 Anne Juel Andersen (senior architect en planner bij de gemeente van Aalborg) 
 Jeppe Fink (projectmanager urban development plan gemeente van Aalborg) 
 Co-council van Vejgaard 

 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

We hebben meer geleerd over de good practices van de andere steden in het netwerk, maar zijn met name 
geïnspireerd geraakt door de best practices van Aalborg en Lissabon met de task forces. De opgedane kennis 
nemen we mee in de verdere ontwikkeling van onze eigen plannen en huidige aanpak. 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE? 

Ja, in oktober volgt een bijeenkomst in Den Haag. 
 
 
 


